
Zápis č. 40/2022 

 
o průběhu zasedání Zastupitelstva obce Jaroslavice, které se konalo dne  

30. června 2022 v 17.00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 

 

 Starosta Petr Zálešák zahájil 40. jednání Zastupitelstva obce (dále jen ZO) Jaroslavice 

v 17.00 hodin a přivítal přítomné zastupitele. 

 

Bod č. 1) Zahájení - starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno dle jednacího řádu, 

že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu, vyhlášena 

místním rozhlasem, pozvánka byla členům ZO zaslána poštou nebo e-mailem, a to nejméně 

sedm dní přede dnem konání zasedání. Dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

zastupitelů a ZO je tedy usnášeníschopné. Přivítal hosta Mgr. Kubíkovou, ředitelku školy. 

 

Přítomni: Jan Gazda, Josef Glaser, Josef Juhaňák, Luděk Juhaňák, Alena Kohoutková, 

Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková, Ing. Václav Mész, Radek Vavák, Petr 

Zálešák,  (Příloha č. 1) 

 

Omluveni: Miroslav Juhaňák, Martin Kozlík, Miloš Pekárek, Mgr. Petr Samek 

 

Hosté:   - dle prezenční listiny (Příloha č. 2) 

 

 Starosta, Petr Zálešák, konstatoval, že zápis č. 39/2022 z minulého zasedání byl 

ověřen a zkontrolován, nebyla vznesena žádná námitka. Bylo zapnuto jedno nahrávací 

zařízení pro obec Jaroslavice. 

 

Jako zapisovatele navrhl paní Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Josefa Juhaňáka 

a pana Radka Vaváka. 

 

Návrh usnesení č.1: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní Miroslavu 

Vasmanskou a jako ověřovatele zápisu pana Josefa Juhaňáka a pana Radka Vaváka. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 1/40/2022: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní 

Miroslavu Vasmanskou a jako ověřovatele zápisu pana Josefa Juhaňáka a pana Radka 

Vaváka. 

 

Starosta přednesl program zasedání: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Plnění usnesení  

3. Rozpočtové opatření č. 2/2022 

4. Inventarizace 2021 a Inventarizace ZŠ a MŠ 2021 

5. Účetní závěrka ZŠ a MŠ Jaroslavice za rok 2021 

6. Účetní závěrka Obce Jaroslavice za rok 2021 



7. Závěrečný účet obce Jaroslavice za rok 2021 

8. Dodatek – prodloužení termínu střecha OÚ a MŠ 

9. Smlouva Timoris – hasičské auto a opěrná zeď 

10. Výběrové řízení na hasičské auto a opěrnou zeď 

11. Věcné břemeno pro EG.D – parc. č. 797 a 809 

12. Prodej pozemků parc. č.: 1096/15, 1096/17, 692/2, 420/2, 371, 369/2, 348, 347/2, 

291 a 290 

13. Záměr prodeje pozemků parc. č.: 1034, 797 a 7857 a část pozemku parc. č. 787/8 

14. Pacht pozemků parc. č.: 52, 53, 1096/14, 1096/18, 1096/19 a 1096/20 

15. Záměr pronájmu 8189/1 

16. Došlá pošta, různé   

17. Diskuse 

18. Závěr 

 

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 2/40/2022: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

ad 2) Plnění usnesení -na minulém zasedání nebylo nic uloženo usnesením, ale z diskuze 

vyplynulo, že je potřeba vymalovat autobusová zastávka, která byla v průběhu měsíce 

vymalována. Dále se minule řešila možnost uložení zeminy při čištění potoka Daníže, Povodí 

Moravy navrženou lokalitu uznalo jako nevyhovující, protože je parcela v katastru vedena 

jako zahrada. Starosta proto opětovně obeslal místní zemědělce, aby nabídli pozemek, kam by 

se to mohlo vyvézt, prozatím nedostal žádný návrh. Dále starosta sdělil, že jednal s paní 

z pojišťovny ohledně vyhořelých kabin na hřišti, ta mu sdělila, že máme zaslat veškeré 

faktury a ty by nám měly být uhrazeny. Mgr. Mariánusová se dotázala, jakou to asi dělá 

částku, starosta sdělil, že to nemá zjištěno. 

ZO byli seznámeni s plněním úkolů z minulého zasedání ZO. 

 

ad 3) Rozpočtové opatření č. 2/2022 – rozpočtové opatření obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání, je přílohou č. 3 tohoto zápisu, největší položkou je nákup stolů a 

židlí do myslivecké klubovny a hudba na hasiče, což bylo přeúčtováno z rezervy. Nikdo 

neměl žádné připomínky. 

ZO bylo seznámeno s Rozpočtovým opatřením č. 2/2022. 

 

ad 3) Inventarizace 2021 a Inventarizace ZŠ a MŠ 2021 – veškeré podklady 

k inventarizacím obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání, bez připomínek. 

 

Návrh usnesení č. 3: ZO schvaluje výsledek inventarizace Obce Jaroslavice za rok 2021. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 3/40/2022: ZO schvaluje výsledek inventarizace Obce Jaroslavice za rok 2021. 

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schvaluje výsledek inventarizace Základní školy a Mateřské školy, 

Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace, za rok 2021. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 4/40/2022: ZO schvaluje výsledek inventarizace Základní školy a Mateřské 

školy, Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace, za rok 2021. 



ad 5) Účetní závěrka ZŠ a MŠ Jaroslavice za rok 2021 – podklady k účetní závěrce 

obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání, hospodaření školy skončilo s přebytkem 

126 333,14 Kč, který navrhují převést do rezervního fondu. 

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje účetní závěrku ZŠ a MŠ Jaroslavice, okres Znojmo, 

příspěvkové organizace za rok 2021 sestavenou k datu 31.12.2021. 

 

Hlasování: 8 pro (Jan Gazda, Josef Glaser, Josef Juhaňák, Luděk Juhaňák, Mgr. Bc. Eva 

Mariánusová Juhaňáková, Ing. Václav Mész, Radek Vavák, Petr Zálešá)k, 0 proti, 1 se zdržel 

(paní Alena Kohoutková byla mimo místnost) 

Usnesení č. 5/40/2022: ZO schvaluje účetní závěrku ZŠ a MŠ Jaroslavice, okres Znojmo, 

příspěvkové organizace za rok 2021 sestavenou k datu 31.12.2021. 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO schvaluje výsledek hospodaření ZŠ a MŠ Jaroslavice, okres 

Znojmo, příspěvkové organizace s přebytkem 126 333,14 Kč, který bude převeden do 

rezervního fondu příspěvkové organizace. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 6/40/2022: ZO schvaluje výsledek hospodaření ZŠ a MŠ Jaroslavice, okres 

Znojmo, příspěvkové organizace s přebytkem 126 333,14 Kč, který bude převeden do 

rezervního fondu příspěvkové organizace. 

 

ad 6) Účetní závěrka Obce Jaroslavice za rok 2021 – podklady k účetní závěrce obdrželi 

zastupitelé v podkladech k zasedání, nikdo neměl žádnou připomínku. 

 

Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje účetní závěrku Obce Jaroslavice za rok 2021 sestavenou 

k datu 31.12.2021. 

 

Hlasování: 9 pro (Jan Gazda, Josef Glaser, Josef Juhaňák, Luděk Juhaňák, Alena Kohoutková, 

Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková, Ing. Václav Mész, Radek Vavák, Petr Zálešák), 0 

proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 7/40/2022: ZO schvaluje účetní závěrku Obce Jaroslavice za rok 2021 sestavenou 

k datu 31.12.2021. 

 

ad 7) Závěrečný účet obce Jaroslavice za rok 2021 – podklady k závěrečnému účtu 

obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání, jsou vyvěšeny na úřední desce, návrh zprávy je 

přílohou č. 4 tohoto zápisu. Nikdo neměl žádné připomínky. 

 

Návrh usnesení č. 8: ZO schvaluje celoroční hospodaření obce Jaroslavice a Závěrečný účet 

Obce Jaroslavice za rok 2021 včetně Zprávy o výsledku přezkumu hospodaření Obce 

Jaroslavice za rok 2021 bez výhrad. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 8/40/2022: ZO schvaluje celoroční hospodaření obce Jaroslavice a Závěrečný 

účet Obce Jaroslavice za rok 2021 včetně Zprávy o výsledku přezkumu hospodaření Obce 

Jaroslavice za rok 2021 bez výhrad. 

 

ad 8) Dodatek – prodloužení termínu střecha OÚ a MŠ - díky tomu, že poslední dobou 

dost pršelo a schválili se vícepráce, bylo vyměněno více krovů a pozednic, společnost Timoris 



podala na Ministerstvo pro místní rozvoj žádost o prodloužení termínu dokončení stavby do 

31.7.2022, to nám bylo schváleno, proto je potřeba schválit s firmou Bočáň stavby s.r.o. 

Dodatek č. 2 o prodloužení termínu dokončení prací, dodatek dostali zastupitelé v podkladech 

k zasedání. 

Paní Kohoutková v 17.19 opustila zasedací místnost. 

 

Návrh usnesení č. 9: ZO schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo uzavřené dne 13.9.2021 

na Opravu budovy obecního úřadu a Mateřské školy Jaroslavice. 

 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 9/40/2022: ZO schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo uzavřené dne 13.9.2021 

na Opravu budovy obecního úřadu a Mateřské školy Jaroslavice. 

 

ad 9) Smlouva Timoris – hasičské auto a opěrná zeď – to, že společnost Timoris vypíše 

výběrové řízení na nákup hasičského auta už schválili, ale neschválili smlouvu, zároveň se 

taky domluvili, že společnost Timoris vypíše výběrové řízení na stavebního dodavatele na 

opěrnou zeď na Znojemské ulici, včera starosta obdržel e-mailem projektovou dokumentaci, 

může se tedy výběrové řízení vypsat, ale také není uzavřena smlouva se společností Timoris. 

Návrhy smluv obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání. 

 

Návrh usnesení č. 10: ZO schvaluje Příkazní smlouvu č. 22909-054 uzavřenou mezi Obcí 

Jaroslavice a společností Timoris Projekt, a.s. na vypsání výběrového řízení na pořízení 

hasičského auta. 

 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 10/40/2022: ZO schvaluje Příkazní smlouvu č. 22909-054 uzavřenou mezi Obcí 

Jaroslavice a společností Timoris Projekt, a.s. na vypsání výběrového řízení na pořízení 

hasičského auta. 

 

Návrh usnesení č. 11: ZO schvaluje Příkazní smlouvu č. 22909-064 uzavřenou mezi Obcí 

Jaroslavice a společností Timoris Projekt, a.s. na vypsání výběrového řízení na opěrnou zeď 

podél komunikace III/3978 v Jaroslavicích.  

 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 11/40/2022: ZO schvaluje Příkazní smlouvu č. 22909-064 uzavřenou mezi Obcí 

Jaroslavice a společností Timoris Projekt, a.s. na vypsání výběrového řízení na opěrnou zeď 

podél komunikace III/3978 v Jaroslavicích.  

 

V 17.26 hod. se vrátila paní Kohoutková. 

 

ad 10) Výběrové řízení na hasičské auto a opěrnou zeď- do výběrového řízení se přihlásila 

jedna firma WissCzech se sídlem v Uherském Brodě, jde o auto, které si hasiči vybrali, 

pořizovací cena auta je 5 583 200,- Kč bez DPH, 6 755 672,- Kč včetně DPH, termín dodání 3 

měsíce od podpisu kupní smlouvy.  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí závěrečné doporučení Komise pro hodnocení a posouzení 

nabídek vybrat za dodavatele veřejné zakázky „Pořízení nové cisternové automobilové 

stříkačky pro J-SDH Jaroslavice“ účastníka WISS CZECH, s.r.o., Prakšická 2784, 688 01 

Uherský Brod (IČ: 29305934), který jako jediný podal svoji nabídku v rámci předmětného 

zadávacího řízení a splnil podmínky pro účast v zadávacím řízení. 



Návrh usnesení č. 12: Zastupitelstvo obce schvaluje výsledek zadávacího řízení na akci 

„Pořízení nové cisternové automobilové stříkačky pro J-SDH Jaroslavice“. Vybraným 

dodavatelem je firma WISS CZECH, s.r.o., Prakšická 2784, 688 01 Uherský Brod (IČ: 

29305934) s celkovou nabídkovou cenou 5 583 200,- Kč bez DPH (tj. 6 755 672,- Kč vč. 

DPH) a termínem dodání 3 měsíce od podpisu kupní smlouvy, a pověřuje starostu podpisem 

Kupní smlouvy s vybraným dodavatelem po splnění všech náležitostí a uplynutí lhůt dle 

zadávacích podmínek veřejné zakázky a zákona č. 134/2016 Sb. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 12/40/2022: Zastupitelstvo obce schvaluje výsledek zadávacího řízení na akci 

„Pořízení nové cisternové automobilové stříkačky pro J-SDH Jaroslavice“. Vybraným 

dodavatelem je firma WISS CZECH, s.r.o., Prakšická 2784, 688 01 Uherský Brod (IČ: 

29305934) s celkovou nabídkovou cenou 5 583 200,- Kč bez DPH (tj. 6 755 672,- Kč vč. 

DPH) a termínem dodání 3 měsíce od podpisu kupní smlouvy, a pověřuje starostu podpisem 

Kupní smlouvy s vybraným dodavatelem po splnění všech náležitostí a uplynutí lhůt dle 

zadávacích podmínek veřejné zakázky a zákona č. 134/2016 Sb. 

 

ad 11) Věcné břemeno pro EG.D – parc. č. 797 a 809 – návrh smlouvy obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání, jde o kabelový svod do země v Havlíčkově ulici na pozemcích parc. 

č. 797 a 809 za jednorázovou úplatu 2 000,- Kč bez DPH. 

 

Návrh usnesení č. 13: ZO schvaluje smlouvu č. ZN-001030072928/001 – ZMES o smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene se společností EG.D, a.s. na pozemky parc. č. 797 a 809 

Jaroslavice_XXX :NN příp. kab. Svod za jednorázovou úplatu 2 000,- Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 13/40/2022: ZO schvaluje smlouvu č. ZN-001030072928/001 – ZMES o 

smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene se společností EG.D, a.s. na pozemky parc. č. 

797 a 809 Jaroslavice_XXX :NN příp. kab. Svod za jednorázovou úplatu 2 000,- Kč bez 

DPH. 

 

ad 12) Prodej pozemků parc. č.: 1096/15, 1096/17, 692/2, 420/2, 371, 369/2, 348, 347/2, 

291 a 290 – XXX zpracoval znalecký posudek a ocenil pozemky k prodeji, stavební komise 

ceny pozemků posoudila a navrhuje, prodávat je za ceny stanovené znaleckým posudkem, tzn. 

zahrada 301,- Kč za 1 m2, zastavěná plocha, 825,- Kč za 1 m2, ostatní komunikace 139,- Kč 

za 1 m2 (tyto pozemky navrhují neprodávat), orná za 36,- Kč za 1m2 a vinice, zahrada 

v zastavěném území za 825,- Kč za 1 m2 (dosud jsme prodávali za 220,- Kč), proto se starosta 

dotázal zastupitelů, jaké ceny navrhují. Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že očekávala návrh 

stavební komise, že udělají tabulku, kde bude např. zahrada do 150 m2, zahrada nad 150 m2, 

u každého pozemku že dají rozmezí ceny od – do, a zastupitelé pak z toho vyberou. Starosta 

sdělil, že pokud bychom zahradu prodávali za 825,- Kč, bude to 3x dražší než stavební 

pozemky za hřištěm. Pan Gazda sdělil, že komise chtěla znalecký posudek, aby se měli od 

četo odpíchnout, shodli se, že nelze prodávat všechny pozemky za stejnou cenu. Mgr. 

Mariánusová se vyjádřila, že bychom se měli řídit faktickým stavem pozemku, dále uvedla, že 

očekává od každého zastupitele konkrétní návrh jednotlivých cen, např. za pozemek parc. č. 

1096/15 (zahrada) o výměře 437 m2: starosta navrhl cenu 250,- Kč za 1 m2, Mgr. 

Mariánusová navrhla cenu za pozemek nad 150 m2 – 280,- Kč za 1 m2, paní Kohoutková, 

pan Gazda, Ing. Mész a pan Luděk Juhaňák se shodli na ceně 250,- Kč za 1 m2, pan Vavák se 

nevyjádřil.  



Dále např. pozemek parc. č. 371 – zastavěná plocha, nádvoří, jde o přístup do rodinného 

domu,  znalec ho ocenil na 825,- Kč, starosta sdělil, že by šel maximálně na 300,- Kč za 1 m2.  

Starosta navrhl uložit mu úkol, že udělá tabulku všech žadatelů, kam vypíše ceny dané 

znalcem, a nechá kolonky na doplnění navrhované ceny od zastupitelů, když tam doplní 

navrhovanou cenu a pošlou mu to zpět a on pak návrhy zprůměruje a pošle to znovu 

zastupitelům.  

Prodej pozemků byl odložen na příští zasedání ZO. 

 

ad 13) Záměr prodeje pozemků parc. č.: 1034, 797 a 7857 a část pozemku parc. č. 787/8 

– starosta navrhl odložit tento bod na příští zasedání, zastupitelé navrhli hlasovat hned: 

starosta dal hlasovat o  

- záměru prodeje části pozemku parc. č. 787/8, o který žádá XXXX: 

3 pro, 6 proti, O se zdržel 

- záměru prodeje pozemku parc. č. 797, o který žádá XXXX: 

8 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

- záměru prodeje pozemku parc. č. 1034, o který žádá XXXX: 

9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

- záměru prodeje pozemku parc. č. 7857, o který žádají XXXX 

0 pro, 9 proti, 0 se zdržel 

 

Návrh usnesení č. 14: ZO schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 1034 a části parc. č. 

797. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 14/40/2022: ZO schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 1034 a části parc. č. 

797. 

 

ad 14) Pacht pozemků parc. č.: 52, 53, 1096/14, 1096/18, 1096/19 a 1096/20 – o pozemky 

parc. č. 52 a 53 žádal XXXX, záměr byl vyvěšen, nikdo jiný se nepřihlásil. 

 

Návrh usnesení č. 15: ZO schvaluje pacht pozemků parc. č. 52 a 53 XXXX 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 15/40/2022: ZO schvaluje pacht pozemků parc. č. 52 a 53 XXXX 

 

Ostatní pozemky 1096/14, 1096/18, 1096/19 a 1096/20– jsou pozemky v Bažantnici za 

hřbitovem. Starosta dal hlasovat o pachtu: 4 pro, 5 proti, 0 se zdržel. 

Mgr. Mariánusová se dotázala, pozemek se sice rozdělil, ale zda se vůbec se žadateli jednalo, 

o který pozemek má kdo zájem, a zda vůbec mají zájem o pronájem. XXXX se dotázala na 

důvod, proč nechtějí uvedené pozemky prodat, pan Gazda sdělil, že stavební komise se 

shodla, že jde o strategické místo pro spolek Jaroslavičtí vinaři. 

Pacht pozemků parc. č. 1096/14, 1096/18, 1096/19 a 1096/20 byl odložen na příští zasedání. 

 

ad 15) Záměr pachtu pozemku parc. č. 8189/1 – jde o vinici v Motole, kterou měl 

pronajatou XXXX, smlouvu ukončil k 30.6.2022, je zde již nová žádost o pacht. 

 

Návrh usnesení č. 16: ZO schvaluje záměr pachtu pozemku parc. č. 8189/1 o výměře 937 m2 

– vinice v Motole. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 



Usnesení č. 16/40/2022: ZO schvaluje záměr pachtu pozemku parc. č. 8189/1 o výměře 937 

m2 – vinice v Motole. 

 

ad 16) Došlá pošta, různé – starosta sdělil, že je potřeba rozšířit vodojem o stejnou kapacitu, 

než má teď, proto by potřebovali vedlejší pozemek parc. č. 7876 o výměře 1 577 m2, jehož 

majitelem je XXX. XXX nechce pozemek prodávat, ale rád by ho směnil za obecní pozemek 

parc. č. 1383 o výměře 2 570 m2, který je v katastru veden jako vodní plocha, ale jde o 

bývalou zrekultivovanou skládku pod zámkem. Pozemek nelze osázet stromy, protože je tam 

po rekultivaci pod půdou fólie, která nepropustí kořeny, roste tam jen tráva a je to kraj 

prostoru, který XXX využívá jako kemp. Zbylou většinu prostoru po skládce vlastní 

pozemkový úřad, což má XXX pronajato. XXX se dotázal, proč to řeší obec, když vodojem je 

v majetku svazku a Slup toto vůbec neřeší. Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že jí vadí ten 

rozdíl, protože XXX získá pozemek o 1000 m2 větší. Pan Glaser navrhl hlasovat. 

 

Návrh usnesení č. 17: ZO schvaluje záměr směny pozemků parc. č. 1 383 za pozemek parc. 

č. 7 876. 

 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 17/40/2022: ZO schvaluje záměr směny pozemků parc. č. 1 383 za pozemek 

parc. č. 7 876. 

 

Starosta navrhl, aby Obec s Dr. Hochfellnerem vyměnila 7 pozemků o rozloze cca 4,5 ha 

(zámecká alej, komunikace kolem zámku) za jeho dluh na úrocích. Mgr. Mariánusová sdělila, 

že se měli jako zastupitelé sejít na jednání kolem zámku, nic neproběhlo, informovala, že má 

nové informace, kupní smlouvu nechala zkontrolovat dvěma právníkům, ti jí řekli, že smlouva 

byla hodně špatně napsaná a mohli bychom z tohoto sporu vyjít s „holým zadkem“. Starosta 

sdělil, že plomba je pořád platná. Mgr. Mariánusová sdělila, že bychom spíš měli řešit ty 

pozemky z navazující žaloby. 

 

ad 17) Diskuse – XXX informovala, že po metodické návštěvě knihovny, bylo navrženo 

mnoho knih na vyřazení, vyřazení musí schválit zastupitelé, starosta sdělil, že dnes to nemá 

připravené, odkládá se to na příště. Dále XXX upozornila na problém s parkováním na 

Znojemské ulici v době, kdy se koná akce Otevřené sklepy, navrhla, aby si tam vinaři 

regulovali parkování, aby lidi neparkovali před vjezdy do domů a aby nechávali mezery pro 

možnost vyhnutí si aut v protisměru.  

Mgr. Mariánusová opětovně upozornila na nepořádek kolem domu XXXX na Nové ulici, kde 

plot padá do cesty, hřebíky jsou po zemi, začalo to být hodně nebezpečné. Pan Vavák navrhl, 

ať koná stavební úřad a XXX vyzve k nápravě. 

XXXX se dotázal ohledně výstavby IS v lokalitě U Hřiště, kdy se budou moci připojit? 

Starosta sdělil, že si myslí, že do konce roku by to mělo být možné. 

ZO bere na vědomí připomínky vznesené na dnešním zasedání. 

 

ad 18) Závěr - Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 19. 15 hod. ukončil 

zasedání. 

 

Přílohy: 

 

1) Prezenční listina ZO 

2) Prezenční listina hostů 

3) Rozpočtové opatření č. 2/2022 



4) Návrh zavěřeného účtu obce Jaroslavice za rok 2021 

 

 

V Jaroslavicích dne 12. června 2022 

 

 

Zapsala:  Miroslava Vasmanská   ...................................................... 

 

 

Kontroloval: Petr Zálešák     ...................................................... 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

Josef Juhaňák       ………………………………….. 

 

 

Radek Vavák       ………………………………….. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


